
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Θεσσαλονίκη, 26/10/2020 

Των: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
Αντώνη Μυλωνάκη, Βουλευτή Α΄ Ανατολικής Αττικής 

 

ΠΡΟΣ :  Τoν κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

 

ΘΕΜΑ : «Σοβαρά προβλήματα και ελλείψεις στην Α.Δ. του Ν. Κιλκίς» 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Σύμφωνα με διαμαρτυρίες από την Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων του Ν. Κιλκίς 

υπάρχει έλλειψη προσωπικού, με αποτέλεσμα, να μην μπορούν να ανταποκριθούν οι 

αστυνομικοί άμεσα στις ανάγκες που προκύπτουν, ενώ παρατηρούνται, επίσης, και 

σοβαρές ελλείψεις υλικοτεχνικού εξοπλισμού, όπως αλεξίσφαιρα γιλέκα, ασύρματοι, 

κράνη και στολές, δυσχεραίνοντας έτσι ακόμη περισσότερο το έργο των Αστυνομικών. 

Αναφέρεται, δε, πως δεν είναι λίγες οι φορές που αναγκάζονται να αγοράσουν οι ίδιοι οι 

αστυνομικοί τον ατομικό τους εξοπλισμό για να κάνουν τη δουλειά τους με ασφάλεια. 

Δεν υπάρχουν σύγχρονα περιπολικά, αλλά μόνο ένας μικρός αριθμός πεπαλαιωμένων 

οχημάτων, που δουλεύουν σε 24ωρη βάση, μη πληρώντας πλέον κανέναν όρο 

ασφαλείας, ούτε για το προσωπικό, ούτε και για τους πολίτες. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

Προτίθεσθε να προβείτε σε αύξηση του προσωπικού, στην ανανέωση των 

πεπαλαιωμένων υπηρεσιακών οχημάτων, καθώς επίσης και στην κάλυψη των 

ελλείψεων υλικοτεχνικού εξοπλισμού στην Α.Δ. Κιλκίς; 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

 

ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΗΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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